
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 28. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 101
Hvilke initiativer vil ministeren gennemføre for at nedbringe sagsbehandlingstiden for
sager vedrørende indfødsret til et rimeligt niveau, henset til at Ombudsmanden har til-
kendegivet, at sager i den offentlige forvaltning skal behandles inden for rimelig tid og
sagsbehandlingstiden for ansøgninger om indfødsret pt. er 16 måneder i gennemsnit for
ansøgere, som allerede har ventet i op til 9 år før de kunne ansøge om indfødsret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susan Kronborg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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